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1949-ben születtem. TV műszerész szakmát majd, népművelés-könyvtáros okleve-
let szereztem. Tanultam a szegedi Juhász Gyula Tanárképző Főiskolán, és az EL-
TE Bölcsészettudományi karán diplomáztam. ’75-ben kerültem Nógrádba, a 
diósjenői művelődési ház vezetőjeként. 1977-87-ig a rétsági művelődési központ-
nak voltam igazgatója. Magam voltam a Bánki Nyár sorozat kidolgozója, és évti-
zeden keresztül aktív megvalósítója.  Nekem kedves emlék, aktív időszak, remé-
lem sokan emlékeznek ezekre az időkre. 

Immár több mint 30 éve élek Rétságon családommal, megismertem az itt-
lakók életét, gondjait. Feleségem mindvégig a közigazgatásban dolgozik. Két fel-
nőtt gyermekemre méltán vagyok büszke. 

16 éve egy lelkes rétsági csoport kért, vállaljak önkormányzati jelölést, és 
képviseljem érdekeiket. A felkérésére igent mondtam, és a követő választásokon is 
indultam. Így már 3 cikluson keresztül szereztem tevékeny tapasztalatot az önkor-
mányzati munkában. Függetlenként idultam és indulok most is, de támogatok min-
den pozitív programot. Pártnak tagja nem voltam, nem vagyok.  

Szellemi szabadfoglalkozásúként dolgozom. Számtalan művészeti, alkal-
mazott grafikai feladatnak voltam-vagyok részese. Könyveket, újságokat tipog-
rafálok, több internetes weblapot működtetek. Tanítottam tanárképző főiskolán és 
tanfolyamokon egyaránt.  Akik ismernek, tudják, hogy a közélet aktív szepelője 
voltam/vagyok képviselőként és egyszerű polgárként egyaránt.  

 
Programomról: Nehéz nagy szavak nélkül, reális, megvalósítható programot 

felvázolni. A tapasztalt képviselő tudja: az álmok, elképzelések kevesek a megva-
lósuláshoz. Anyagi források is szükségesek, és meg kell szerezni a képviselőtársak 
támogató szavazatait is. Ezért most is vallom: a választás legnagyobb tétje 



olyan összetételű önkormányzat létrehozása, amelyben a különféle érdekeket 
képviselő emberek képesek a közös célokért együttműködni. 

 
� Elsőként a helyi nyilvánosság további fejlesztését tartom legfontosabb dolog-

nak. Eddig is képviseltem, hogy a helyben lakók minél jobban követhessék az 
önkormányzat munkáját, jussanak hozzá a fontos dokumentumokhoz. Kezde-
ményezője voltam a jegyzőkönyvek internetenetes közzétételének, és tartal-
mas önkormányzati weboldal megvalósulásának. Ez akkor sikerült, melyet a 
2006-ban megalakul testület a mai szintre süllyesztett. Ezt követően a tulajdo-
nomban lévő www.retsag.net hírportálon igyekszem ezen elkötelezettségem-
nek megfelelni. További javalatom, hogy a tervezetek, beszámolók, más do-
kumentumok is kerüljenek fel. Sajnálatosan ez is csak a retsag.net-en valósult 
meg. Kezdeményezője voltam, és jelenleg is lelkes segítője vagyok a helyi te-
levíziónak. Óriási dolognak tartom, hogy a nehéz körülmények között is már 
több mint 25 adásnak voltam aktív közreműködője. Tudom, van mit fejleszteni 
ezen területen, és kész tervekkel szívesen dolgozom is rajta. 

 
� Többször megfogalmazott véleményem, hogy az önkormányzati munka nem 

hatalom, hanem szolgálat. A választók és a város szolgálata! Ehhez kellő fela-
dattudat - mondhatni alázat - szükséges. Nem a képviselő a fontos, hanem 
amilyen felkészültséggel részt vesz a legtöbb ember érdekét szolgáló dön-
tésben. Alapelvem a jogszerűség és a jogegyenlőség. A sokszor kötözkö-
désnek tűnő akkurátus jogkövető szándékom mögött az a felfogás áll, hogy a 
jogszabályok mindenkire egyformán vonatkozzanak. Az állampolgárokra is 
egyformán, de ezt elvárni csak akkor lehet, ha a hivatal, a képviselőtestület, a 
vezetők, a közigazgatás szervei is példamutatóan jogkövetők. 

 
� Továbbra is fontosnak tartom a kultúra színtereinek fejlesztését, a fiatalok 

sport-, és művelődési lehetőségeinek javítását. Továbbá, hogy minél több em-
ber találja meg a „közszolgáltatásként” biztosított művelődési lehetőség mel-
lett azokat a civil szervezeteket, amelyek fontos szerepet töltenek be. Minden 
rétsági büszke lehetett korábban, mert városa sokat áldozott a kulturális lehe-
tőségek, a sportegyesületek támogatására. Nem minden szomszéd településen 
volt ez így. Sajnálatos, hogy az elmúlt ciklus e tekintetben inkább ártott mint 
támogatott. Ugyanakkor világosan látom, hogy a jelenlegi intézmények mun-
káján bőven van javítanivaló. Az eddiginél jobban kell törekednie a helyben 
felvetődő igények felkarolására, a megvalósítás segítésére. 

 
Továbbra is kérem a rétságiak bizalmát, hogy - sok más mellett - a fenti célokért 
kiemelten dolgozhassak. 
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